
Van: Luttikhuis Christel

Verzonden: woensdag 24 augustus 2022 19:46
Aan:
CC: Haverkamp - Wenker, Wilmien;

Onderwerp: Re: Fractievoorzitters-burgemeeste -wethouder-gemeentesecretaris-griffier

Hallo allemaal
.

Ondertussen heb ik ook contact gehad met •  en onze burgemeester en besproken dat ik deze punten even in

de mail zal zet zodat ze besproken kunnen worden

Hieronder de bespreekpunten:
- De buurt geeft vooral aan dat er snel en met de juiste kennis en expertise moet worden gehandeld door de
gemeente! Hun lot ligt in onze handen
- De buurt had nog geen contact gehad met de gemeente na gisterenavond. Voor reflectie en plan van aanpak van
de gemeente hoe nu verder?
(Na contact met •  blijkt dat •  vandaag niet bereikbaar was, ivm een dagvoorzitterschap, er is wel

contact met haar gezocht door zal dat navragen. Onze burgemeester heeft wel contact gehad met
veiligheid.)

- Buurt maakt zich zorgen om de niet aanwezige nodige expertise in onze gemeente voor de opzet en uitvoering van
een strategie. Ze zijn absoluut niet verwijtend maar willen wel benadrukken dat dit om bestuurskundig en juridisch
advies vraagt. Ze verwijzen naar bestuursrecht en publieksrecht advocaat Dirkzwager. Ze hebben contact gehad met

Hij heeft aangegeven dat de gemeente pr ventief een dwan som op kan leggen voordat het

geleverde goed beschikbaar is voor COA. Goed om te overleggen of dit binnen het plan van aanpak zal behoren.
Immers de overdracht is volgens mij maandag 29 augustus, toch? Volgens de staatssecretaris gisterenavond? Dat
betekent dat er nu gehandeld moet worden. Anders kunnen er mensen worden geplaatst in het hotel voordat de
vergunning is verleend. De buurt wil graag in overleg hierover op korte termijn gezien de tijdsdruk.
- De buurt vindt het wenselijk dat het college en de burgemeester een keer op bezoek komen om met hen in

gesprek te gaan. (Wilmien stemt dit af)
- De buurt wil heel graag samen optrekken in de vervolgstappen en op de hoogte gehouden worden. Frequent, 

stemt dit af) Ze hebben nu niet het gevoel dat dit gebeurd.

Mijn eigen vragen?

Wat kunnen wij als raad hierin betekenen? Of wat zijn de volgende stappen die wij als raad kunnen/ moeten
nemen? Hebben wij hierin ook expertise nodig?

Succes morgenmiddag.
Groet Christel

Verstuurd vanaf mijn iPad

> Op 24 aug. 2022 om 14:59 heeft tubbergen.nl> het volgende geschreven:

> Onderwerpen:
> Terugblik afgelopen week (afronding t/m extra raadsvergadering) Hoe

> gaan we verder College in gesprek met staatssecretaris Hoe blijven we
> goed geïnformeerd Wat hebben we nodig aan ondersteuning
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